
Collegevragen VVD Steenwijkerland. 
 
De huidige Corona crisis is eerst en vooral een ernstige aanslag op de 
gezondheid van Nederlanders en beproeving van de kwaliteit van het 
gezondheidssysteem . 
 
Hiernaast worden andere sectoren hard geraakt. De landelijke overheid 
maakt miljarden aan noodsteun vrij, op het niveau van de gemeente is het 
noodloket geopend en is het college op zoek naar verdere steun. 

De culturele sector wordt eveneens geraakt. Bijeenkomsten werden aanvankelijk helemaal verboden 
en de eis van 1,5 meter afstand lijkt het realiseren van een cultureel evenement onmogelijk te 
maken. Op 15 april stelde minister van Engelshoven 300 miljoen ter beschikking voor deze sector. 
 
Er lijkt een verruiming rondom bijeenkomsten te ontstaan. Recent ontstaan, ook in Steenwijkerland, 
initiatieven om de cultuursector te ontsluiten. Op dit moment lijkt dit marginaal en is er amper 
perspectief om e.e.a. economisch renderend te zien. 
 
Het voor de hand dat deze sector een van de laatste zal blijken die echt open gaat. Immers, grote 
groepen mensen op 1 plaats en 1 ruimte laten zich slecht verenigen met corona. Gevreesd mag 
worden voor een groot aantal faillissementen in het najaar van 2020. Daarnaast, cultuur is ook 
mensenwerk: wat gebeurt er met een groep cultuuraanbieders die lange tijd zonder activiteiten zit? 
 
De VVD Steenwijkerland beseft dat de invloed van de gemeente op deze sector in deze periode 
gering is. Tegelijkertijd, cultuur vervult een belangrijke functie in onze samenleving. En in onze 
gemeente wordt Cultuur, met alle verenigingen, stichtingen, corso’s en organisaties, zeker met 
hoofdletters geschreven 
 
In dit geheel heeft VVD Steenwijkerland enkele vragen aan het college. 
 

• Heeft het college kennis van culturele instellingen die op dit moment financieel in hun 
voortbestaan worden bedreigd? 

• Is er op het niveau van de werkorganisatie contact tussen medewerkers van de gemeente en 
diverse culturele instellingen over het opstarten in de post-Corona periode  

• Heeft het College (voorlopige) steunplannen ontwikkeld om met name de regionale 
culturele instellingen en organisaties te helpen bij een doorstart in het straks nieuwe 
normaal? 

• Is de gemeente het met de VVD eens dat initiatieven in deze voorlopig eerder ontstaan op 
basis van ‘kijken wat mogelijk is’? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Bert Beltman, 
Fractie VVD Steenwijkerland 


